
Cavalieri: Nie jest powiedziane, że Juve go nie wykupi
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Po słabych występach i ogólnie słabym początku w Juventusie, Marco

Borriello zdobył wczoraj pierwszego gola dla klubu, do którego został

wypożyczony w styczniu. Napastnik, którego karta należy do Romy, strzelił

bardzo ważną bramkę w walce o tytuł, dającą wygraną 1-0 nad Ceseną. 

 

W związku ze słabymi występami Borriello sporo mówiło się w ostatnim czasie o

zdecydowanym odrzuceniu prawda do wykupu gracza przez Bianconerich. Dziś nie

jest to już takie pewne. Takie same zdanie ma agent Borriello, Tiberio Cavalieri,

który udzielił wywiadu dla calciosport24.it:

- Jest wciąż zbyt wcześnie, aby mówić o przyszłości, gdyż Marco znajduje się w

delikatnej sytuacji. W tym momencie myśli jedynie o wygraniu mistrzostwa z

Juventusem. Czy Juventus już zdecydował, że go nie wykupi? Absolutnie, nie zostało

to powiedziane.
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